
  

 
 
 

 
 

 
 
 
 

Evaluatie Beemster Feestweek 
─────────────────────────────────────────────────── 

 
Datum: 7 september 2017 
 
Aanwezig:  Lenie Greuter, Erica Helder, Jan Uitentuis en Ella Verhoeks namens Stichting 

Beemster Gemeenschap. Bas Horich (Café de Oude Munt), Arwin Versteijne 
(Brasa Beemster) en José Koningstein (wijkagent Beemster), Leonie 
Schoester (jongerenwerker), Marianne Bunschoten (team Vergunningen); 
Harm Heinen(bereikbaarheidscoördinator), Sanne Konijn 
(evenementencoördinator), Henk Noordhuis (wijkmanager Beemster) 
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01. 
 

Opening 
Evenementencoördinator heet iedereen namens de gemeente van harte welkom bij de 
evaluatie van de Beemster Feestweek 2017.  
 
Het belang van de feestweek voor gemeente Beemster blijft van onverminderd grote 
waarde. Het evalueren van evenementen is een ambtelijke verantwoordelijkheid van de 
evenementencoördinator. Hiermee behoudt de burgemeester haar neutraliteit en 
objectiviteit.  
 
Mededeling: de uitnodiging voor de evaluatie heeft het bestuur EHBO Beemster helaas 
niet bereikt, dit verslag zal worden gedeeld met het bestuur van EHBO Beemster, 
inhoudelijke opmerkingen worden gedeeld met alle betrokkenen. 
 
Alle aanwezigen zijn redelijk positief over het verloop van de Beemster Feestweek.  
Zie voor de inhoudelijke reacties bij de verschillende agendapunten. 
 

 

02.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bewonersavond 
Het organiseren van een bewonersavond door de Stichting Beemster Gemeenschap 
(BG) wordt door alle aanwezigen positief bevonden. Ruim 120 adressen hebben een 
uitnodiging in de bus ontvangen, slechts 4 waren aanwezig. Dit waren voor ondernemers 
bekende burgers. 
 
Op verzoek van bewoners werd dit jaar voor het eerst een plaskruis geplaatst in 
samenwerking tussen BG en horecaondernemers ter hoogte van Deen om het 
wildplassen te verminderen. 
 
De wijkmanager stelt voor om in vervolg (mede op het verzoek van Bas Horich) ook 
kermisexploitanten uit te nodigen. Hierdoor staat de organisatie zowel met exploitanten 
als omwonenden in verbinding. 
 
Voorstel is om de uitnodiging niet meer huis aan huis te verspreiden, maar hier aandacht 
aan te besteden via bijvoorbeeld Facebook van de organisatie, de nieuwsbrief van de 
gemeente en publicatie in de Binnendijks. BG neemt hierin het voortouw en bespreekt dit 
binnen het bestuur. 
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BG zal ook volgend jaar een bewonersavond organiseren. De toegevoegde waarde van 
de bijeenkomst wordt geagendeerd voor de evaluatie in 2018. Aankomend voorzitter van 
de BG geeft aan te willen kijken naar een samenwerking met de organisatie van de 
Zondagmarkt en de Harddraverij. 
 

03. Vergunningverlening 
Dit jaar zijn de vergunningaanvragen van het Spijshuis en Brasa Beemster te laat 
aangevraagd. De oorzaak van de late indiening van het Spijshuis was de intrekking van 
de aanvraag door Bakker Horeca.  
 
Er wordt dringend op gewezen dat indiening van de complete aanvraag tijdig, maar 
uiterlijk 1 maart 2018 rond dient te zijn. 
 

 
Alle 
organiserende 
partijen 

04. Opbouw/schouw 
De opbouw van de horecapleinen veroorzaakte verkeersopstoppingen. Een aantal 
partijen hebben bij de gemeente melding gemaakt van onveilige situaties voor met name 
fietsers en scholieren.  
 
De horeca wordt gevraagd of er meer afstemming/coördinatie kan plaatsvinden. Arwin en 
Bas geven aan dat er geen andere mogelijkheid is. Er wordt alles aan gedaan om de 
overlast te beperken door de opbouw periode zo kort mogelijk te houden. Dit betekent 
intensief opbouwen in een zeer korte periode.  
Donderdagavond wordt de Rijperweg pas om 18.00 uur afgesloten voor de opbouw van 
BG, maar gedurende de dag was het al chaotisch op straat, ook op de Middenweg.  
 
Vergunningen stelt voor om de afsluiting van de Rijperweg donderdagochtend al in te 
laten gaan. De bereikbaarheidscoördinator is hier geen voorstander van, omdat dit teveel 
belasting voor de burgers geeft.  
 
Het intensiveren van de coördinatie en samenwerking tussen horecaexploitanten is 
gewenst en moet nader bekeken worden. 
 
In overleg wordt afgesproken dat de BG de omwonenden en de obs. De Blauwe 
Morgenster informeert over de opbouw van de kermis, zodat zij beter zijn voorbereid op 
de situatie op de weg en kunnen omrijden. 
 
Er was irritatie ontstaan over de locatie van de oliebollenkraam. Bas Horich had de wens 
om de kraam op te schuiven richting het kruispunt, net als aan de overzijde met de 
visboer het geval was. Dit was niet besproken met BG, gemeente of de exploitant. De 
voorzitter van de BG merkt op dat plaatsing van de kermisexploitanten begeleid wordt 
door de BG. De overzichtstekening, behorende bij de vergunningen, is hierbij leidend. 
Bas Horich gaat voor 2018 graag in gesprek met BG en exploitant van de 
oliebollenkraam. 
 
De schouw van het evenemententerrein vindt plaats in aansluiting op het koffiemoment 
van BG. De afgelopen twee jaar is gebleken dat het tijdstip voor meerdere partijen niet 
geschikt is. De kermisexploitanten en de horeca zijn dan nog druk bezig met de 
voorbereidingen. BG zegt na te denken over nut en noodzaak van het koffiemoment en 
stelt verder het tijdstip van de openingshandeling van de kermis ter discussie. Binnen het 
bestuur zal hierover verder worden gesproken. 
 
De schouw zal in 2018 op een later moment op de middag plaatsvinden.  
 
Tijdens de schouw zijn geen bijzonderheden waargenomen. Slechts enkele plaskruizen 
waren nog niet aangesloten op het riool. Complimenten aan een ieder voor het plaatsen 
van goed evenementenmateriaal 
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05. Verkeer en bereikbaarheid  
Er hebben zich weinig noemenswaardige incidenten voorgedaan buiten de 
grondvervoerders van het HHNK gedurende de opbouw periode. Gelukkig heeft HHNK 
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op verzoek van Burgemeester Van Beek besloten om tijdens de kermis de route om het 
dorp heen te leggen. 
  
Wijkagent is van mening dat de kruising Rijperweg-Middenweg wellicht anders ingericht 
moet worden. Het hek dat als afsluiting van het kermisterrein was geplaatst, werd steeds 
verschoven. Voorgesteld wordt om hier barriers te plaatsen om dit te voorkomen. 
De bereikbaarheidscoördinator waarschuwt ervoor dat de calamiteitenroute niet helemaal 
afgesloten mag worden en dat barriers dus geen oplossing zijn. 
Voor de opbouw periode wordt afgesproken dat BG ervoor zorgt draagt dat er toezicht 
wordt gehouden op de hekken. 
 
Bereikbaarheid coördinator vraagt aanwezigen of zij gedurende de boerderijmiddag 
onveilige situaties hebben waargenomen bij de oversteekplaatsen voor bezoekers. 
Aanwezigen hebben dit niet als gevaarlijk ervaren, echter konden bezoekers buiten de 
begeleide oversteekpunten ook elders oversteken. De BG wordt gevraagd om te kijken of 
de aanwezige hekken geschakeld kunnen worden zodat bezoekers worden gedwongen 
om over te steken bij het zebrapad en de verkeersregelaars. 
 
Bij zowel Brasa als een aantal kermisexploitanten werd de bevoorrading gedurende de 
openingstijden van de kermis gedaan. Dit is niet conform vergunning en kan leiden tot 
gevaarlijke situaties.  Partijen geven terug dat ondanks strikte afspraken die worden 
gemaakt met leveranciers dit voor hen niet te sturen is. Ondernemer en BG gaan een 
leverancier niet wegsturen omdat zij de spullen toch nodig hebben. Verzoek tot 
handhaving, wellicht dat een boete hen wel afschrikt.  
 
Arwin informeert naar de mogelijkheid van een ontheffing voor zijn geluidswagen, zodat 
deze in de Leeghwaterstraat kan parkeren. Afgesproken wordt dat hij dit verzoek in zijn 
aanvraag voor 2018 meeneemt. 
 
Bas Horich vraagt politie waarom een band bij het Spijshuis een boete heeft gehad voor 
het laden en lossen van materiaal bij het podium. Wijkagent geeft terug dat zij alleen een 
boete uitdelen i.v.m. het stopverbod nadat er minimaal 10 minuten geen activiteiten zijn 
geweest. 
 
Vanuit handhaving is melding gemaakt dat gedurende de kermis op meerdere locaties 
taxi’s halteren. In het geval van de Middenweg gaf dit overlast omdat de calamiteitenroute 
niet altijd vrij werd gehouden door taxi’s die op de kruising halteerden. BG geeft aan ook 
overlast te hebben ervaren doordat taxi’s tijdens de afbouw van evenementen de 
marktpleinen opreden. Verzoek tot handhaving wordt gedaan door BG en horeca. 
Wijkagent geeft aan dat de taxiwet is veranderd waardoor zij overal mogen halteren, er is 
dus geen grond om te handhaven anders dan het verkeersbesluit dat voor de feestweek 
wordt genomen (voor de Middenweg geldt een stopverbod). 
BG wordt geadviseerd om de hekken gedurende de afbouw zoveel mogelijk te laten 
staan waardoor het taxi’s onmogelijk wordt gemaakt om op te rijden. 
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06. Veiligheid 
Wijkagent merkt op dat de sfeer op meerdere avonden grimmig was. Dit schrijft hij onder 
andere toe aan het gekozen muziekgenre. Bas Horich bevestigt dat muziekkeuze sfeer 
bepalend kan zijn.  
Door de landelijke festivalisering krijgen organisaties meer concurrentie en moeten hun 
programmering hierop aanpassen. Artiesten op de Beemster Feestweek zijn van een 
bekender kaliber, waardoor er een ander en groter publiek (van buiten de Beemster) op 
afkomt. Politie geeft aan dat hiermee het karakter van de feestweek verandert, het is niet 
langer alleen een dorpsfeest. Er zijn geen piekdagen meer, elke avond is een drukke 
avond geworden.  
 
Voorzitter BG zegt niets te hebben gemerkt van grimmige sferen. Politie heeft dit tijdens 
de feestweek niet gedeeld. De belangstellenden kwamen altijd al uit de Beemster, maar 
ook vanuit de hele omgeving. Bas Horich geeft aan dat er vroeger meer 
geweldsincidenten op de kermis waren. De evaluatie is belangrijk om juist een gedeeld 
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beeld te krijgen. Verzoek aan politie om daar waar mogelijk dit soort signalen tijdens de 
feestweek te delen met betrokkenen. 
 
De politie heeft er een andere kijk op, wat hun werk ook meebrengt, en vraagt na te 
denken over de impact hiervan voor de omgeving en de vraag om meer toezicht vanuit 
de organisatie. Politie spreekt de wens uit om te onderzoeken of het mogelijk is om er 
één evenemententerrein van te maken. Evenementencoördinator geeft aan dat dit een 
aantal beperkingen kent, omdat het de openbare weg betreft. Afgesproken wordt hier nog 
nader over te overleggen. Samenwerking en afstemming van het programma zijn de 
sleutel om niet terug te vallen in een scenario waarbij er meer geweldsincidenten 
ontstaan. 
 
Door de uitstroom van bezoekers van Brasa om 3.00 uur op vrijdag heeft politie de inzet 
veranderd op zaterdag om dit goed op te kunnen vangen. Hierdoor was politie op 
zaterdag om 20.30 uur op de kermis. 
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07. Drank- en Horecawet 
Door de jongerenwerker is geconstateerd dat zich bij de fysiopraktijk aan het Tobias de 
Coeneplein veel hangjongeren ophouden die op de openbare weg alcohol nuttigen. 
Gevraagd wordt om mee te denken in een oplossing. Politie moet daadwerkelijk 
constateren dat er alcohol wordt gedronken, echter is de zichtbaarheid van het politie 
uniform een handicap. Jongeren zien de gele strepen al van ver aankomen. 
Jongerenwerker stelt de vraag of EHBO Beemster hierin een rol kan spelen. 
Evenementencoordinator geeft aan dat dit niet tot de taken van EHBO Beemster behoort. 
Het gebied behoort niet tot het evenemententerrein, echter is het wel bespreekbaar of 
een signalerende functie mogelijk is. Evenementen coördinator bespreekt dit met EHBO 
Beemster nadat zij zelf geëvalueerd hebben. Het is met name de taak van de ouders om 
de jeugd in de gaten te houden en te corrigeren. Jongerencentrum BJ kan hierin geen rol 
spelen omdat jongeren dit te ver van het kermisterrein vinden en er wordt geen alcohol 
geschonken. 
 
Politie heeft Teamalert ingezet tijdens de feestweek, een vrijwilligers organisatie die inzet 
op bewustwording. Er werden BOB-stempels uitgedeeld nadat men een blaascontrole 
onderging. Jongerenwerk vraagt naar de nut en noodzaak omdat men aan het begin van 
de avond kan blazen en daarna alcoholische dranken kan nuttigen. Wijkagent antwoordt 
dat hiermee vooral getracht wordt de aanwezigen een spiegel voor te houden. 
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08. Geluid 
Voor het eerst werd er tijdens de feestweek 24 uur per dag live geluidgemeten. Conform 
afspraak zou de ondernemer eerst een seintje krijgen als er overschrijdingen zijn en de 
geluidsniveaus kunnen worden aangepast alvorens gehandhaafd zou worden. Geen 
bericht betekent in dit geval goed bericht.  
 
Bas Horich zegt tevreden te zijn met het vastgestelde geluidsniveau van gemeente 
Beemster. Voorzitter BG merkt op dat zij enkele klachten heeft ontvangen van publiek dat 
het geluid bij de bar niet goed te horen was. De ondernemer heeft zijn plein juist zo 
ingericht dat bezoekers kunnen kletsen bij de bar en genieten van muziek voor het 
podium. De afgelopen jaren heeft Bas aardig geïnvesteerd in geluidsapparatuur. Wel 
bestaat de wens om toch meer inzicht te krijgen in de geproduceerde geluidsniveaus om 
hier beter op te kunnen sturen. 
 
Arwin Versteijne heeft meer problemen ervaren met de geluidsniveaus. Wellicht dat dit 
verband houdt met de nabijheid van meerdere geluidsbronnen op de kermis. Tijdens de 
seniorenkermis heeft de ondernemer zelf 99 Db(A) gemeten terwijl de muziek voor de 
ouderen echt niet zo hard stond. De muziek moet altijd net boven het geluid van 
bezoekers zelf uitkomen. De vraag leeft of het geluidsniveau is bepaald op overlast voor 
omwonenden of gehoorbescherming van bezoekers.  
 
Afgesproken wordt om met beide horecaondernemers een afspraak te maken om dit 
onderwerp met de betreffende vakspecialist te bespreken. 
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09. Sluiting  

 Wijkmanager spreekt aan alle aanwezigen zijn complimenten uit. Dit was een inhoudelijk 
goede evaluatie waarin verbeterpunten besproken werden en kritische vragen werden 
gesteld waarmee de feestweek naar een nieuw niveau wordt getild. 
Opgemerkt wordt dat Leni Greuter na vele jaren inzet afscheid neemt als voorzitter van 
het bestuur van de Stichting BG, waarvoor dank. 
Tenslotte worden alle aanwezigen bedankt voor hun aanwezigheid en inbreng. De wens 
wordt uitgesproken dat de organisatie en samenwerking tussen alle partijen op dezelfde 
voet zal doorgaan. 
 

 

 


